

# Protokoll



Møtenr. : 02/2023  
Utvalg : Moss idrettsråd (MIR)  
Møtedato/tid : 7. mars kl. 18-19  
Møtested : Frivillighetens hus, Polvotten

Navn	Verv	Til stede	Forfall	Andre
Kari Bunes (KB)	Styreleder	x		
Morten Grønli (MG)	Nestleder	x		
Therese Solhaug (TS)	Styremedlem		x	
Lisa Johansen (LJ)	Styremedlem		x	
Terje Willum Jacobsen (TWJ)	Styremedlem		x	
Ole Petter Andersen (OPA)	Styremedlem	x		
Heidi Mongstad (HM)	Styremedlem	x		
Nils Petter Nilsen	Styremedlem	x		
John Rusvik Johansen (JRJ)	Varamedlem	x		
Beate Knutsen	Sekretær	x		

Morten Grønli

Linda

Sett : Therese Solhaug

Nils P. Nilsen

Lisa Johansen

Heidi Mongstad

Ole Petter Jacobsen

Terje Willum Jacobsen

# Protokoll



## Styremøte 7. mars 2023 Frivillighetens Hus

**Sak 09/23**      **Godkjenning og underskriving av protokoll fra styremøte 23.01.23**

Ingen kommentarer fremkommet.

### **Vedtak**

Protokollen ble godkjent uten kommentarer.

**Sak 10/23**      **Praksis i Moss kommune angående anlegg og tippemidler og henvendelser fra idrettslag.**

Forslag om å invitere ordfører og gruppeledere til et møte i mai for en dialog rundt praksisen ang. anlegg og tippemidler.

Det er ingen policy/fast praksis i Moss kommune angående tippemidler.

### **Vedtak**

Styret tar initiativ til et møte med kommunen (ordfører/gruppeledere) angående Moss idrettsråds påvirkning i anleggssaker/saksbehandling og foreslå at idrettsrådet bør bli høringsorgan. Kommuneplan for idrett- og friluftsliv skal utarbeide et planprogram for høring, og her blir det viktig at idrettsrådet uttaler seg.

For å få en oversikt over alle anleggsbehovene i Moss, skal hittil innkomne innspill sendes ut til alle idrettslag, og samtidig be flere sende inn sine små og store behov/innspill. Anlegg vil også være tema på årsmøtet.

**Sak 11/23**      **Innkalling, program og sakliste til årsmøtet 15. juni**

Det var utarbeidet utkast til innkalling, program og sakliste som fulgte øvrige sakspapirer.

### **Vedtak**

Styret godkjenner utkastet til innstilling, program og sakliste til årsmøte.

**Sak 12/23**      **Innstilling på valg av valgkomite**

# Protokoll



I henhold til vedtektene skal styret innstille på medlemmer av valgkomiteen.

Valgkomiteen består i 2022 av Sverre Bergh-Smith, Moss Svømmeklubb, Linda Wensell, Rapid Athene, Gunnar Olsen, Øreåsen IL og Geir Hagnes, Moss fotballklubb.

## Vedtak

Styremedlemmene bes komme med innspill på aktuelle kandidater innen 17. mars. Innstilling på valg av valgkomite blir på neste styremøte eller via mail.

### Sak 13/23

#### **Nedsette arbeidsgruppe for lokale aktivitetsmidler 2023**

Ansattressurs sammen med ett av styrets medlemmer tar ansvar for fordeling av LAM 2023.

## Vedtak

Arbeidsgruppa for LAM 2023 består av John og Beate

### Sak 14/23

#### **Styrehonorarer**

Det foreslås følgende fordeling:

Leder/nestleder:	kr. 6500,-
Øvrige styremedlemmer	kr. 2000,-
Varamedlemmer	kr. 1000,-

## Vedtak

Styret godkjenner forslaget til fordeling av styrehonorar 2023.

### Sak 15/23

#### **Aktiviteter i tråd med tildeling fra Gjensidigestiftelsen**

Styret er kjent med at vi er tildelt midler fra Gjensidigestiftelsen. Ansattressurs og styreleder har hatt et arbeidsmøte og fastsatt aktiviteter som igangsettes umiddelbart.

Det utarbeides en oversikt over samtlige idrettslag med kontaktinfo. Oversikten oversettes til ulike språk som er relevant for innbyggerne i Moss og deles med Moss kommune og andre aktuelle aktører.

# Protokoll



Ansattressurs gjennomfører digitale møter/ digital undersøkelse hos en rekke utvalgte klubber for å få informasjon om eventuelle utfordringer og ønsker klubbene har knyttet til inkludering per i dag. Resultatene av kartleggingen danner grunnlag for konkrete tiltak som kan iverksettes og som er i tråd med tildelingen.

## Vedtak

Styret støtter opp om fremlagt muntlig forslag til aktiviteter som oppfyller kriteriene til Gjensidigestiftelsen.

## Sak 16/23

### Orienteringssaker

- Status søknader om midler: Avslag Bori-fondet.
- Tivoli på Myra blir ikke i år heller da tivoliet ikke rakk å skaffe sjåfører til påske grunnet Ukraina-krigen, og kommunen ikke låner ut parkeringsplassen i vanlige arbeidsuker
- Frivillighetsforum skal være referansegruppe når arbeidet rundt ny frivillighetsstrategi nå skal starte i 2023
- Christian-Fredrik 2023. En arbeidsgruppe (hvor MIR deltar) er i gang med å utarbeide et program. Mye likt som tidligere år, men i en mindre skala blant annet av økonomiske årsaker.

## Eventuelt

Dato for neste styremøte er mandag 17. april kl. 18-20.